
 
 

 

 

 

 

Tarnów, dn. 4.07.2023 r. 

Znak: WKS.0003.773.2023 

 

 
Szanowna Pani 
Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 

Szanowna Pani, 

w odpowiedzi na Pani pytanie dotyczące wysokości środków, jakie miasto wydało na promocję 

Igrzysk Europejskich w Tarnowie informuję, że Urząd Miasta Tarnowa nie poniósł kosztów z tego tytułu. 

Wydarzenie to nie było organizowane przez nasze miasto, lecz podmiot zewnętrzny, zatem 

finansowanie jego promocji byłoby nieuzasadnionym prawnie wydatkiem. 

Tak jak już Panią informowałem w lutym br. za promocję tego wydarzenia zarówno na terenie 

Małopolski, kraju, jak również poza jego granicami odpowiedzialne były spółka Igrzyska Europejskie 

2023 oraz Polska Organizacja Turystyczna, zatem to do tych podmiotów powinna Pani skierować swoje 

pytania odnoście kosztów i zrealizowanych działań.  

 

Z wyrazami szacunku 
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